



© Crispy Fotografie

**25. Juli 2023**  
**01. / 08. / 22. / 29.**  
**August 2023**  
**05. September 2023**

25. July 2023  
 01. / 08. / 22. / 29. August 2023  
 05. September 2023

## Erlebnis PillerseeTal

Mit dem Bus geht es zu den Highlights des PillerseeTals. Es erwarten dich spannende Infos aus der Region – nicht nur für dich sondern auch für die Gäste. Das macht dich noch kompetenter im Umgang mit den Gästen.

Wo geht es hin? Hoch zur **Buchensteinwand** und dem **Jakobskreuz**, zum smaragdgrünen **Pillersee** im Herzen des Tales und zum **Glockendorf** in Waidring.

## Adventure PillerseeTal

The bus takes you to the highlights of the PillerseeTal. Exciting information from the region awaits you - not only for you but also for the guests. This also makes you even more competent in dealing with guests.

Where are you going? Up to the **Buchensteinwand** and the **Jakobskreuz**, to the emerald-green **Pillersee** in the heart of the valley and to the **Glockendorf** in Waidring.

ABFAHRT  
**10.30 Uhr | Fieberbrunn Zentrum**

---

RÜCKKEHR  
**Ca. 14.30 Uhr**

---

KOSTEN  
**Kostenlos**  
**Inkl. kleiner Jause zu Mittag**

---

**ONLINE ANMELDUNG  
 UND DETAILINFOS:** 

DEPARTURE  
**10.30 am | Fieberbrunn center**

---

RETURN  
**About 02.30 am**

---

COSTS  
**Free of charge**  
**Incl. small snack for lunch**

---

**ONLINE REGISTRATION  
 AND DETAILED INFORMATION:** 

**!** Mitarbeiternachweis und Lichtbildausweis nicht vergessen!  
 Der Tourismusverband übernimmt keine Haftung für etwaige Unfälle.  
 Änderungen vorbehalten!

**!** Don't forget your employee ID and photo ID!  
 The Tourist Association accepts no liability for any accidents.  
 Subject to change!